香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

公共服務 Public Services

銅獎 Bronze Award





香港理工大學 The Hong Kong Polytechnic University

香港理工大學(理大)的綠色校園具備先進設施,提供可持續發展的環境,配合前沿教學、 科研和推廣活動,成功提升理大社群對節能減廢、資源運用和環境保護的認知。

With state-of-the-art facilities on a green campus, The Hong Kong Polytechnic University (PolyU) is building a sustainable environment for all. It successfully raises PolyU community's awareness on energy conservation, the effective use of resources and environmental protection through cutting-edge teaching, innovative research and publicity activities.



在校園安裝節能設施,例如太陽能燈具,減少對電力的依賴。
Installing energy-saving facilities on campus, such as solar lighting, to reduce the reliance on electricity.



於校園開展農莊計劃「Y座綠樓」,推動 可持續發展的生活模式。

Launching the "Urban Farming @ Y6" programme on campus to promote sustainable living.



舉辦「嚐素 ● 常素」活動,提倡健康素食、可持續發展及低碳生活的重要性。

Organising promotional activity "VeggieLicious" to highlight the significance of healthy and green diet, sustainable development and low carbon living.